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Zápis ze schůze OV Západočeské oblasti ČJF 
ze dne 13.12.2014 

 
 
Místo:   Plzeň 
Přítomni za OV (podle abecedy):  Denková Dana, Jindra Jaroslav, Pecka Martin, Pittner Antonín,  

Voldřich Jaroslav 
Sekretář:  Paleček Jan 
Omluven:    
 
 
Program schůze: 
 

1. Kontrola zápisu z jednání OV ZČO dne 14.11.2014 
2. Konference oblasti - organizace 
3. Informace z jednání VV ČJF a Rady ČJF 
4. Galavečer 2014 - vyhodnocení 
5. Soustředění TM 2014/2015 – jmenovitý výběr 
6. Projednání návrhu skokové komise na úpravu STP pro OM 2015 
7. Projednání návrhu skokové komise na kategorizaci jezdců od 1.1.2015 
8. Různé 

 
Průběh jednání: 
 
Bod 1.: Zkontrolován zápis z minulé schůze se závěrem:  

- trvá: projednání návrhu případných nominačních kritérií soutěží družstev pro následná MČR.  
Bude řešeno až po zveřejnění STP MČR 2015 v rámci nového OV 

- trvá: bude řešena jednotná propagace naší oblasti na MČR. 
Bude řešeno až po uzavření financí oblasti 2014 v rámci nového OV 

- ostatní body splněny 
 
Bod 2.: Byla projednána organizace následného jednání volební konference oblasti. 
 
Bod 3.: Informace: 

- od 1.12.2014 byl spuštěn nový web ČJF, v rámci kterého je instalován on-line systém pro přihlašování na 
jezdecké závody. Do konce roku je zkušební provoz, kde je možno se se systémem seznámit, od 1.1.2015 
již bude spuštěn ostrý provoz. 

- 24.1.2015 se bude konat galavečer ČJF v Národním domě v Praze na Vinohradech 
- do KRK byla zvolena Ing. Mgr. Jana Krupičková, členka naší oblasti 
- na jednání Rady ČJF byl schválen klíč pro stanovení počtu delegátů jednotlivých oblastí na konferenci 

ČJF, která se bude konat 6.5-2015 v Humpolci, konkrétní místo bude ještě upřesněno. Pro naši oblast 
z toho vyplývá 5 delegátů + 2 náhradníci. 

- prezident ČJF  vyzval předsedy oblastí ke zpracování koncepce oblasti 
- Rada ČJF neschválila navýšení členských poplatků 

 
Bod 4.: Bylo předloženo finanční vyhodnocení galavečeru oblasti 2014. Schodek činí 12.567,- Kč, přičemž však 
jsou do vyúčtování zahrnuty i poháry, plakety, šerpy a deky pro vyhodnocené v celkové výši 17.260,- Kč, které by 
se použily i při jiném způsobu vyhodnocení. 
             
Bod 5.: Pro soustředění TM 2014/2015 byli vybráni následující frekventanti: 

- skoky – Kelemenová Nikol, Vlachová Barbora, Matalová Karolína, Kocumová Klára, Rolínek Daniel, 
Blahutová Markéta, Mika Lucia 

- drezura – Čechurová Tereza, Krejsová Petra, Koláříková Zdeňka 
 
Bod 6.: Tento bod byl ponechán k řešení novému OV. 
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Bod 7.: Tento bod byl ponechán k řešení novému OV. 
 
Bod 8.: Různé: 

- Antonín Pittner žádá OV o schválení své žádosti o zvýšení kvalifikace na skokový 
rozhodčí specialista. Podmínky pro splnění doložil. OV jeho žádost schvaluje. 

- Sekretář oblasti žádá pro možnost řádného plnění svých povinností o obnovu zastaralé výpočetní techniky. 
Přesouvá se k řešení novému OV. 

- Zapůjčení fotobuňky na svých závodech dosud nezaplatily subjekty MD0012 – TJ JO Hostouň (závody 
719D1), MD0013 – JK Slavia VŠ Plzeň (závody 502D1), MD0015 – JK Tachov (závody 517D1) a 
MD0020 – JK chovu koní Bernartice (závody 726D1). Všichni výše uvedení pořadatelé byli e-mailem 
upozorněni na nezaplacení. 

 
 
 

 
 

Zapsal: Jan Paleček 
 

 


